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【休市】美国六月节假期休市通知

尊贵的金荣中国用户：

由于美国时间 2025 年 06 月 19 日（星期四）为美国“六月节”假期，纽约金市休市，

本公司之伦敦金/银交易平台服务时间将作出以下调整(北京时间)：

假期休市时间：2025 年 06 月 20 日（星期五）02:15 至 05:59；

交易恢复时间：2025 年 06 月 20 日（星期五）06:00。

温馨提示：

1、在周末或节假日休市期间，如果交易市场的波动性和流动性受到影响，开市后行情

可能会波动较大，请注意持仓风险，并确保保证金水平充足。如果您的账户保证金不足，

我们将采取强制平仓措施，以防止风险扩大。

2、休市期间的挂单及止损止盈将一直保留，直至被取消或到期。

金荣中国是香港黄金交易所 AA 类 084 号持牌行员，现货黄金白银投资符合香港合规投

资产品的标准，并遵循香港条例运营。然而，请您注意，该投资产品可能不一定符合您所

在地区的法规，投资时请谨慎考虑。

如有任何疑问，请随时联系我们的 24 小时在线客服或拨打客服热线(+852)23850868。

金荣中国金融业有限公司

2025 年 6 月 5日
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U.S. "Juneteenth" Holiday Notice of Market Closure

Dear valued user :

Due to the U.S. "Juneteenth" holiday observed on Thursday, June 19, 2025 (U.S. time), the New
York gold market will be closed. The trading hours for our London gold/silver platform will be
adjusted as follows (Beijing Time):

Holiday Market Closure:

Friday, June 20, 2025, 02:15 - 05:59;

Resumption of Trading:

Friday, June 20, 2025, 06:00.

Important Reminders:

1.During weekends or holiday market closures, if market volatility and liquidity are affected,
prices may fluctuate significantly upon reopening. Please be aware of your position risks and ensure
that your margin levels are sufficient. If your account has insufficient margin, we will take forced
liquidation measures to prevent further risks.

2.Pending orders and stop-loss/stop-gain during market closure will remain in effect until
canceled or expired.

Up way China is a licensed dealer (AA Class No. 084) of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX) .
Our spot gold and silver investments comply with the standards of compliant investment products in
Hong Kong and operate under Hong Kong regulations. However, please note that these investment
products may not necessarily comply with the regulations in your region, so please consider your
investments carefully.

If you have any questions, please feel free to contact our 24-hour online customer service or call
our customer service hotline at (+852) 2385 0868.

Up way China Bullion Limited


